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A #1 NEW YORK TIMES BESTSELLER 

"The best thing to come out of the DC relaunch. Absolutely knocked it out of the
park....Gold stars for the creative team." -"io9" 

As a part of the acclaimed DC Comics--The New 52 event of September 2011, Animal
Man Buddy Baker, has gone from "super" man to family man-but is he strong enough
to hold his family together when Maxine, his young daughter, starts to manifest her
own dangerous powers? As these new abilities continue to terrify Buddy and his wife
Ellen, things take a turn for the worse as Buddy begins a startling transformation of his
own that will lead him on a journey into the heart of The Red. Collected here are the
first 6 issues of this dramatic new series from writer Jeff Lemire (""Sweet Tooth"") and
artist Travel Foreman ("The Immortal Iron Fist")! This volume collect issues 1-6 of
"Animal Man," part of the DC Comics--The New 52 event.
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评论

The Hunt

-----------------------------
DC口儿越来越重了

-----------------------------
小时候看过电视剧，没想到原作设定如此神妙血腥【。可是有几点很刷差评，且交换作
画有个人水准实在太烂

-----------------------------
The Hunt

-----------------------------
#1里巴迪穿着特技动物服装从楼顶上摔了下来，闷闷不平地走出门外面对今天份的失败
，这个开头真是可爱。小女王的骷髅宠物，萌（拇指）

-----------------------------
牛52的黑暗系列都挺好看。

-----------------------------
新52的Dark线出品，当前主线是众生之红+万物之绿Vs腐朽之国，跟《沼泽怪物》联动
密切，但后者更接近爱情剧，而本作是亲情片…巴迪的设定较重启前有较大的更改，麦
可欣和被取名为袜子的猫/图腾都是萌物。

-----------------------------
汉化君用那么多字体我眼睛都花了

-----------------------------
动物侠第一卷：猎杀 paperback版本



-----------------------------
画风奇葩

-----------------------------
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-----------------------------
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